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Spørgsmål nr. 6 (Aktstk. 106) fra Folketingets Finansudvalg.

”Såfremt det ikke er planen at tilbagekalde de frekvenser der i 

dag anvendes til SINE, bør det så ikke sikres, at de nuværende 

Tetra-frekvenser er til rådighed for den aktør, som matte vinde 

det kommende udbud, da det ellers i praksis ikke vil være mu-

ligt for andre selskaber end den nuværende operatør at byde og 

opgaven således ikke konkurrenceudsættes?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en ud-

talelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende:

”Anvendelse af radiofrekvenser, uanset valg af teknologi, kan 

alene ske på baggrund af en frekvenstilladelse udstedt af Ener-

gistyrelsen, jf. frekvenslovens kapitel 3. Det er en forudsætning, 

at en leverandør råder over en frekvenstilladelse, eller indgår i 

et samarbejde med en partner, der råder over en frekvenstilla-

delse.

Dansk Beredskabskommunikation har i dag en frekvenstilla-

delse, som de anvender til driften af SINE-nettet i frekvensbån-

det 380-400 MHz. En ny leverandør vil enten skulle have rådig-

hed over en anden frekvenstilladelse eller indgå aftale med en 

indehaver af en frekvenstilladelse om anvendelse af denne. Det 

vil f.eks. være muligt at indgå kommercielle aftaler med inde-

havere af frekvenstilladelser, således at det ikke er nødvendigt 

at erhverve sig en frekvenstilladelse for at kunne deltage i SINE-

udbuddet.”

Der henvises endvidere til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 

3 (Aktstk. 106) fra Finansudvalget.
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